
                
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Μ.Βορίδη 

ΘΕΜΑ: «Εκτός ενίσχυσης χιλιάδες παραγωγοί υπαίθριας καλλιέργειας 

καρπουζιού». 

Στην Υπουργική απόφαση (ΦΕΚ 4937 Β΄ 09-11-2020) για την στήριξη των 
παραγωγών καρπουζιού που ζημιώθηκαν από το Κορωνοϊό, ενώ έχει 
συμπεριληφθεί η καλλιέργεια υπό χαμηλή κάλυψη, δεν περιλαμβάνεται η 
υπαίθρια καλλιέργεια, η οποία στην ουσία την περιλαμβάνει. 
Συγκεκριμένα, όλοι οι παραγωγοί καρπουζιού, εκτός θερμοκηπίων, είτε είχαν 
χρησιμοποιήσει για ένα  μικρό χρονικό διάστημα σύστημα χαμηλής κάλυψης 
είτε όχι, δήλωσαν την καλλιέργεια τους ως υπαίθρια. 
Επειδή η μεγάλη πλειοψηφία των παραγωγών καρπουζιού τίθενται εκτός 
στήριξης εξαιτίας της διατύπωσης της απόφασης σας και 
επειδή σημειώθηκαν στις δηλώσεις ΟΣΔΕ πολλά ακούσια λάθη από τους 
παραγωγούς ή τους μελετητές τους 
Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

-Προτίθεστε να αντιμετωπίσετε την αδικία και να τροποποιήσετε την 
απόφαση σας, ώστε να αποζημιωθούν όλοι οι παραγωγοί υπαίθριας 
καλλιέργειας είτε χρησιμοποίησαν για ένα μικρό διάστημα χαμηλή κάλυψη 
είτε όχι; 
 
 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
      

                                                         Βασίλης Κεγκέρογλου 
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